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1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlés után tájékoztatta a megjelenteket a 

szakosztályi SzMSz kidolgozásának állásáról, illetve az ezzel kapcsolatos gondokról 
és tisztázásra váró feladatokról, helyzetekről.  
Különösen fontos annak átgondolása, hogy a jövőre esedékes tisztújítás alkalmával 
hogyan szólítjuk meg a szakosztályunk iránt szakmailag érdeklődő tagtársainkat, 
miként gyűjtjük be szavazataikat. Szem előtt kell tartani, hogy ők valamely 
szervezetben regisztrált tagok, annak a szervezetnek a vezetőségválasztásában is 
részt vesznek, a szakosztály vezetésének választásában is véleményt kell 
nyilvánítaniuk. A névsorukat nem ismerjük, egyelőre hagyományainkból és a szakmai 
napok jelenléti íveiből „táplálkozunk”. (Eddig 131 fő). Nyilvánvaló az is, hogy 
szakosztályi értekezletet  összehívni ─ gondolva a sok vidéki kollégára és a 
helyigényre is ─ nem reális gondolat. A távszavazás, véleménykérés (e-mail, levél) 
szabályozásának részleteit ki kell dolgozni, figyelembe véve a MEE Alapszabályát. 
A SzMSz-ben szabályozni kell a szakosztályokon belüli munkacsoportok alakításának 
és működésének feltételeit. A jelenlegi  „Generátor…” mcs. mellett a VILLGÉP-, és 
egy méréstechnikai munkacsoport magalakulása körvonalazódik. (A megbeszélésre 
hamarosan sor kerül). Ezeknek kell „jogi” hátteret biztosítani.  
Meg kell határozni azokat a feladatokat, amelyekben a szűkebb körű vezetés dönthet 
és azokat, amelyekhez a tagság hozzájárulása szükséges. 
A témáról való „kollektív töprengés” –t már a legutóbbi találkozásunk alkalmával 
megkezdtük, lásd a február 17-ei emlékeztetőt. Azóta az SzMSz  szövegezése 
elindult, az itt elhangzott szempontokat figyelembe véve hamarosan befejezzük. 
Főtitkár úrral és a többi szakosztállyal való egyeztetést feltétlenül szükségesnek tartjuk 
a VGKB szakosztályi elfogadtatás és az Elnökség elé terjesztés előtt. 
A cégvezetőktől pénzügyi támogatást kérő tervezett levelünkhöz rövid szakosztályi 
bemutatkozó (propaganda)-anyagot is csatolni kell. 
 

2. A „Villamos kábelek és vezetékek” szakmai nap (2009.05.15. 337 sz. terem, 8:55 óra) 
előkészítése, a 14 előadás beosztása megtörtént. Az előadók a felkérést és a pontos 
programot megkapták, ami az Elektrotechnika márciusi számában is meg fog jelenni. 
Célszerű a kábelgyártásban érdekelt cégek, valamint a szakiskolák vezetőinek 
levélben történő megkeresése a szakmai napon való megjelenés, illetve a 
munkavállalók/hallgatók mozgósítása céljából. Kérjük ezen emlékeztető tisztelt 
Olvasóit, hogy az általuk javasolt címzettek nevét és elérhetőségét (lehetőleg e-mail 
címét) a titkárnak március 25-éig eljuttatni szíveskedjenek. 
Az előadásokon való részvételhez ─ előzetes terveinktől eltérően ─ mérnök-kamarai 
kreditpont-megszerzés  nem tartozik. Oka: a szakmai napot ingyenesnek hirdettük 
meg, mert célunk nem a bevételszerzés, hanem a szakmai ismeretek terjesztése 
alanyi jogon a MEE tagság számára és fórum biztosítása az előadó szakemberek 
számára. A MMK kreditpont-odaítélése jelentős költséggel és sok adminisztrációval 
jár(na). Megfontolandónak tartjuk célzott kreditpontos szakmai program szervezését is 
a jövőben, melyre a MEE tagok kedvezményt kaphatnának. Szorgalmazzuk viszont az 
előadásoknak a honlapra-kerülését, a Vándorgyűlésen történő előadását, valamint 
szakcikkek megjelentetését az Elektrotechnikában és a honlapunkon. 
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3. Az LVI. Vándorgyűlés szervezése megkezdődött. Kérjük előadók szervezését, 

előadáscímek és témavázlatok begyűjtését. Határidő: április 17. A vándorgyűlések 
szervezőbizottsági tagságát Szövényi László úr évek óta nagy felkészüléssel és 
gyakorlattal látja el. E feladatkörben is fiatalítani kellene, alkalmas személyre kérünk 
javaslatot. 
 

4. Jakabfalvy Gyula úr elmondta, hogy a megszűnt VILLGÉP Szövetség MEE tagsága 
megmaradt, továbbra is a VGKB Szakosztályhoz tartozóan kívánnak működni.  
Egy leendő méréstechnikai munkacsoporthoz csatlakozva a C+D Automatika Kft. évi 
két rendezvény lebonyolítását és költségeit vállalná, a szakosztályunk nyújthatna 
ehhez keretet.  
Ezt követően ismertette az Elektrotechnika lap rovatszerkesztőjének feladatát, a lap 
összeállításának gyakorlatát.  
 

5. A Villamos gépek javítása témában felmerült egy szakmai nap megrendezésének 
gondolata Dr. Szemerey Zoltán és Jakabfalvy urak fő menedzselésével. Megítélésünk 
szerint a bizonytalan gazdasági helyzet miatt a témát egyelőre „pihentetjük”, 
megrendezésére legfeljebb késő ősszel kerülhetne sor. Addig is várunk javaslatokat  a 
témákra, a rendezvény helyére, a célközönségére és egyéb körülményeire 
vonatkozóan. 
 

6. A díjjavaslatokat a titkár határidőre leadta. 
 

7.  A közeljövő „egyéb” rendezvényei: 
Magyar Regula kiállítás SYMA,  március 24 -27 (26-án szakmai nap: ”Informatika a 
villamos energetikában” , 1 kreditpont) 
Szigetelésdiagnosztikai konferencia 
Magyar Műszaki Értelmiség Napja MTA május 14 - 15. 
ElektroSalon Kiállítás, MEE szakmai nappal május 19 – 22. 
 

8. Huszár Ottó úr javaslatára felvesszük a kapcsolatot az ALSTOM Hungary Kft.-vel, egy 
május végi és a Nyugdíjasok KKP Szervezetével együtt szervezendő látogatatás 
céljából. 
 

9. Jancsich Imre úr az Elektrotechnikában fellelhető sajtó- és egyéb hibákra hívta fel a 
figyelmet. A 2009/02 számban a 3. oldali tartalomjegyzékben az Egyesületi élet cím 
alatt „75 év a MEE szolgálatában” mondat szerepel. Mindenki által kedvelt 
kolléganőnk, Asbóth Zsuzsa derekasan szolgálta az Egyesületünket, de „csak” 27 
évig, ahogy a 31. oldalon áll. VBKM-beli munkatársai között említett egyik úr nem Gál 
Tibor, hanem Gál Levente  volt. Javasoljuk és kérjük egy helyreigazítás közzétételét. 
 

10. Szomorúan értesültünk kedves kollégánk, Szenohradszki István március 14-én 
bekövetkezett haláláról. Temetéséről később történik intézkedés. 
 

11. Legközelebbi összejövetelünkről külön értesítést küldünk. 
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